

# Protokoll

## Styremøte i Norges Bryteforbund

Onsdag 21.06.2023

Ullevål

### Tilstede:

Anette Kure	President
Oddbjørn Hanssen	Visepresident
David Eilertsen,	Styremedlem
Ann-Kristin Stubberød	Styremedlem
Christian Andresen	Styremedlem
Britt Eli Pedersen	Styremedlem

Tom Edvard Ravndal	Varamedlem
Guðrun Høie	Varamedlem

Morten Sandnæs	Generalsekretær
Thor Hyllegård	Sportssjef

### Forfall:

### Saksliste:

SAK 2023.66      B      Godkjenning av dagsorden

#### Beslutning:

Forslaget til dagsorden ble godkjent

SAK 2023.67      B      Godkjenning av protokoll  
Styreprotokoll fra 31/5 ble behandlet.

#### Beslutning:

Protokollen fra 31/5 ble godkjent

SAK 2023.68      R      Rapport – Administrasjon

- NIF

- Samordnet rapportering 1456 utøvere registrert på HB. Vi vet at minst to klubber har underrapportert og de følges opp direkte.
- Oppsummering Idrettstinget, se egen sak.
- Invitasjon til deltagelse mentorordning for unge ledere (invitasjon ligger i styremappa). Ingen påmeldte fra oss enda?
- Se for øvrig egen presentasjon/info i styremappa fra «åpen time». Legg spesielt merke til informasjon rundt streaming av stevner.

- UWW
  - Nye samtaler ang VM søknad for 2026
  - Anette vil følge opp siste brev til UWW rundt deltagelse fra BLR og RUS.
  
- Annet adm
  - Vi hadde en gjennomgang av mangfoldsprosjektet. Adm sammen med Rebekka starter prosessen og involverer aktuelle der det er nødvendig.
  - Informasjon om NRK – sesong 3 «Hodet i klemme». Fikk i dag beskjed om at det ikke blir en sesong 3
  - Informasjon om arv til NBF og Finnmark Brytekrets
  - Grace er tildelt idrettsstipend på kr 100.000 fra Viken fylkeskommune.
  - Markedsarbeid og status
  - Tilbakemelding fra kontrollkomiteen. (se epost i styremappa)
  
- Utvikling
  - Nærmer seg wrestling festival med bla.a dommer/ trenerkurs i regi UWW. Har landet transport og logistikk av kursholdere. Ytterligere planlegging og endelig program fastsettes med kursholdere når de er på plass. Jon vil være til stede hele uken.
  - Jobber med å få deltagere til å melde seg på dommer/ trenerkurs i regi UWW. Pr nå. 7 stk på trenerkurs og 3 stk på dommerkurs.
  - Har mottatt 75% (100k) fra IOC (olympic solidarity). Resten utbetales etter kurs mot fremlegging av kostnader. Får dekket maksimalt 120 k.
  - Bistått med bestilling av flybilletter denne perioden.
  - Har styrt oppsett og håndtering av streaming på sandbrytings NM. Utstyr tatt med tilbake til kontoret i Oslo, og LBK skal nå ha lydutstyr til wrestling festival.
  - Skal i gang med å teste ut et påmeldingssystem i iSonen i samarbeid med NIF digital. Går ut på å få tilbakemeldinger fra klubb om brukervennligheten og evt. andre ting som bør være med. (bla.a så er det mulig for utøvere selv og melde seg på stevner, det er lisenskontroll, tilbakebetaling for å nevne noe). SA fases nå ut, og iSonen tar over. Det ligger API'er inne i iSonen hvor det vil være mulig å innhente data fra eksterne systemer som for eksempel TR.
  
- Para
  - Emilie til stede på Louies leker 03.06 for å promotere parabryting i SP09
  - Kristiansand Bryteklubb til stede med håndbak og bryting på paraidrettsdag i Kristiansand 04.06

- Emilie til stede på Sunnaaslekene 2023 med håndbak (Adem) og bryting (Nesodden IF bryting). Fått gode tilbakemeldinger fra både ansatte og pasienter, og de ønsker videre samarbeid. Fikk også avtalt at Sunnaas tok med seg et håndbakkbord til å ha i fellesarealene på sykehuset.
  - Emilie i samtaler med Sverige om felles paraarrangement/treningssamling på håndbak. Vi må passe oss for at Sverige ikke bruker en evt. Samling politisk da de ikke er medlem av WAF men IFA.
  - Utlysning av paramidler til klubber har søknadsfrist 23.06.
  - Emilie i gang med intervjuer til 50% Prosjektkonsulent paraiddrett. Totalt 20 søkere. 2. gangsintervjuer i løpet av neste uke med Morten.
  - Emilie spurt av Oslo IK og NIF om å være med i prosessen med å modernisere/videreutvikle NIFs e-læringskurs på paraiddrett. Mye nytte for å se hvordan vi kan bygge opp og inkludere paraiddrett i våre kurs.
  - Emilie i møter med andre parakonsulenter fra særforbund om samarbeidsprosjekt for rekruttering. Prosjekt med involvering av helsesportsentre rundt i Norge.
  - Krafttak-prosjektet: Foreløpig dato for kick-off/åpningsdag for paratilbudet i SP09 er tirsdag 22. august
- Håndbak
    - Driver fortsatt å “pusher” en klubb mhp aktivitetstall
    - NM på NM-veka sist helg. Like over 100 deltakere. Mange unge ferske dommere. Ingen protester.
    - Det ble litt engasjement i etterkant av utdeling av HMK pokal.
    - Reiser til VM i Kazakhstan 23. august – 3. september.
    - God respons på dommerkurs 6.-8. oktober på Thon Hotel Oslo Airport første/siste helgen i høstferien. De fire beste instruktørene i verden har bekreftet/er interessert.
    - Ønsker å ta en prat med Smoothcomp på Lambertseter førstkommende helg.
    - Ønsker å rekruttere flere damer og para-utøvere.
    - Stort behov for klubb utvikling for de klubber som ønsker å utvikle seg. Her trenger jeg bistand.
- Andre ikke olympiske grener

- Oppsummering NM Sandbryting (se også to egne skriv i styremappa). Morten og Anette følger opp sakene som er kommet opp.
- Breddekomiteen
  - Viser til referat i styremappa
- Dommerkomiteen
  - Dialog med Skedsmo ang deres stevne til høsten.

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

SAK 2023.69      R      Rapport Sport

Thor orienterte om sportslig status.

- Status ungdom og junior menn
  - Stig Andre har fra 1 juli sagt opp den delen av stillingen som er knyttet til ungdom/junior (40%). Thor orienterte om prosess og tanker videre.
- Status senior menn
- Evaluering/prosess Grace
- Evaluering øvrige damer

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

SAK 2023.70      B      Idrettstinget 2023  
Informasjon og vedtak til oppfølging i eget forbund

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

SAK 2023.71      B      Økonomi

Gjennomgang av status. Oppdatert fil ligger i styremappa

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

SAK 2023.72      B      Ledermøte og kickoff 2023

- Har slitt med å finne fornuftige møtelokaler, hotell og sted for bankett. Har nå landet på at vi bor på Thon Ullevål, har møtene

hos oss selv og leter fortsatt etter sted å ha banketten.  
Informasjon om møtet er nå derfor sendt ut.

**Beslutning:**

Styret tok informasjonen til etterretning.

SAK 2023.73

B VM Oslo 2026

- KUD har nå utlyst mulighet for å søke på midler til å arrangere internasjonale mesterskap. En stor endring fra tidligere år er at deltagelse fra RUS og BLR ikke skal være mulig på søknadstidspunktet (1 aug). UWW sendte mandag 19 juni epost om at de kommer til å fortsette å ta med utøvere fra RUS og BLR. Uten mulighet til midler fra KUD og antageligvis heller ikke fra Oslo kommune, ser adm ikke noen reell mulighet til å søke om å avholde Bryte VM i 2026.

**Beslutning:**

Styret besluttet at vi nå ikke jobber videre for å arrangere et senior VM i 2026.

SAK 2023.74

R/B Organisering ulike brytegrener

- Styret ba tidligere «ikke olympisk komite» om å lage en plan for aktivitet og bruk av midler for fristil herrer som er tilgjengelig i budsjettet. Denne er kommet i retur og styret må beslutte hvor fristil herrer hører hjemme i organisasjonen.
- Opptak av ny gren «Vikingbryting Laustak»

**Beslutning:**

Styret besluttet at fristil herrer fortsatt skal sortere under «Ikke olympisk komité». Komiteen bør muligens endre navn. Sportssjef lager kriterier for uttak internasjonale mesterskap som er tilsvarende andre kriterier. En «ildsjel» fra miljøet bør inviteres inn i komiteen. Komiteen må lage en plan for hvordan vi løfter dette i fremtiden.

Styret ønsker en dokumentasjon/fakta på aktivitet, utøvere, konkurranser, utbredelse, og hvor mange som potensielt vil melde seg inn i aktiviteten før vi søker NIF om opptak av grenen. Hva ønsker en å oppnå med opprettelse av grenen?

SAK 2023.75

Eventuelt

Neste styremøte på teams onsdag 16 august kl 1600

Mer var ikke til behandling.

Oslo 21.06.2023

Anette Kure  
President

Oddbjørn Hanssen  
Visepresident

Britt Eli Pedersen  
Styremedlem

David Eilertsen  
Styremedlem

Ann-Kristin Stubberød  
Styremedlem

Christian Andresen  
Styremedlem

Morten Sandnæs  
Generalsekretær